
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 15. 2. 2021 

  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Miesto (forma) konania: dištančná forma  prostredníctvom videokonferencie cez Google Meet 

Čas konania: 17.00 h 

  

Zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ sa uskutočnilo dištančnou formou, pretože školy sa musia riadiť Manuálom 

COVID školský semafor pre ZŠ, ktorý uvádza, že organizácia hromadných podujatí, akým je aj zasadnutie 

RŠ, sa uskutočňuje dištančnou formou. Na zasadnutie bola pozvaná aj p. riaditeľka ZŠ s MŠ, nakoľko si to 

vyžadovali niektoré z bodov programu. Nakoľko p. riaditeľka prišla na zasadnutie neskôr, bol pozmenený 

sled jednotlivých bodov programu a to v takomto poradí : 1, 6, 2, 3, 4, 5, 7, 8. 

 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia a kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia RŠ 

2. Oboznámenie sa s výchovno-vzdelávacími výsledkami školy v 1. polroku 

3. Správa o hospodárení školy za rok 2020 

4. Vyjadrenie sa k rozpočtu na rok 2021 

5. Aktuálne problémy/aktivity školy 

6. Pripravované udalosti v 2. polroku 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

 

  

K bodu 1.  

            Zasadnutie rady školy (ďalej len RŠ) otvoril predseda RŠ Mgr. Peter Žember a privítal členov RŠ. 

Na zasadnutí bolo prítomných 7 z 11 členov RŠ (pozri prezenčnú listinu). Zo zasadnutia sa ospravedlnili 

Mgr. Stanislav Ďurina  a p. Eva Kováčiková obaja kvôli pracovným povinnostiam a p. Mariana Majtényiová 

kvôli rodinným dôvodom. Na zasadnutí nebola prítomná ani p. Kristína Buchová. Predsedajúci skonštatoval, 

že zasadnutie RŠ je uznášaniaschopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina členov. Nasledovala 

kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia RŠ, na ktorom bolo určené, že škola zverejní Správu 

o výchovno-vzdelávacej činnosti školy za šk. rok 2019/2020 (ďalej len správa)  na webovej stránke. Táto 

povinnosť, ktorá vyplýva z vyhlášky Ministerstva školstva SR č. 9/2006,  bola splnená a správa je zverejnená 

na stránke školy v časti O škole/Na stiahnutie. 

 

 

K bodu 2.  

            Riaditeľka ZŠ s MŠ zhodnotila výchovno-vzdelávací proces v 1. polroku šk. roka 2020/2021. Žiaci 

v ňom pracovali najskôr prezenčne a neskôr dištančne (hlavne 2. stupeň). Boli klasifikované všetky predmety 

vrátane výchov. Žiaci v 1. ročníku boli hodnotení slovne. Žiaci sa  do dištančnej výučby zapájali v porovnaní 

s minulým školským rokom zodpovednejšie až na niektoré výnimky. Prospeli všetci žiaci okrem jedného 

žiaka 8. ročníka, ktorý bol zo 4 predmetov hodnotený stupňom nedostatočný. Dôvod bol nezapájanie sa do 

dištančnej výučby, nezasielanie výstupov, neabsolvovanie testov. Pani riaditeľka spomenula aj možnosť 

predĺžiť klasifikáciu 1. polroka až do konca marca 2021, pre ktorú sa ale škola nerozhodla, nakoľko mala 

dostatok podkladov na hodnotenie žiakov. Predseda RŠ doplnil riaditeľku ZŠ s MŠ a informoval členov RŠ, 

že nakoľko sa v januári do školy nešlo, výpisy hodnotenia (polročné vysvedčenia) boli rozposlané žiakom 

a rodičom elektronicky cez Edupage. Rodičia mali možnosť podpísať tieto výpisy cez rodičovské konto, 

ktoré im škola vytvorila. Predseda RŠ zdôraznil potrebu, aby si všetci rodičia aktivovali rodičovské konto, 
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nakoľko v tejto situácii dištančnej výučby je to dôležitý nástroj na komunikáciu a informovanie rodičov zo 

strany školy ako aj naopak. Rodičia môžu využívať tento rodičovský prístup a zasielať napríklad vyhlásenia 

o bezinfekčnosti jednoducho elektronicky vrátane fotokópie testu rodiča. 

 

 

K bodu 3.  

          Pani riaditeľka informovala členov RŠ o hospodárení školy za kalendárny rok 2020. Predstavila 

štruktúru príjmov a výdavkov školy podľa členenia na prenesené a originálne kompetencie. Venovala sa 

jednotlivým položkám vo financiách – napr. projekt Podpora udržania zamestnanosti v materských školách, 

ktorý sa realizoval v lete a vďaka ktorému škola získala 13 232 €. Pani riaditeľka predstavila aj opatrenia vo 

financiách, ktoré prijala – napr. vypovedanie zmluvy s dodávateľom plynu a prestup k inému, čoho 

výsledkom bol preplatok v zálohových platbách za plyn.  

Podrobný popis hospodárenia školy je uvedený v prílohe č. 2 tejto zápisnice.  

 

 

K bodu 4.  

           Riaditeľka ZŠ s MŠ sa vyjadrila aj k schválenému rozpočtu školy na rok 2021. Obec schválila 

rozpočet v decembri 2020 a pre školu bolo vyčlenených na originálne kompetencie 166 548 €, čo je 

v porovnaní s minulým rokom približne o 14 000 menej. Je to spojené s výpadkom príjmov obcí v dôsledku 

koronavírusu, ktorý sa odzrkadlil aj na rozpočte ZŠ. Pani riaditeľku tento fakt neteší, ale chápe ho. Podľa jej 

slov starosta obce prisľúbil v prípade nutnosti dofinancovať potreby školy.  

 

  

K bodu 5.  

          V tomto bode riaditeľka ZŠ s MŠ zhrnula aktivity, ktoré škola v posledných mesiacoch realizuje a tiež 

problémy, s ktorými sa stretáva. Na úvod tohto bodu bolo konštatované, že škola sa otvorila pre žiakov 1. 

stupňa, škôlkarov i deti v ŠKD. Fungovanie je ale obmedzené jednak centrálnymi opatreniami  z ministerstva 

ako aj momentálnou situáciou v škole, kedy musel byť obmedzený chod ŠKD, nakoľko vypadli 3 

vychovávateľky. Riaditeľka spomenula rekonštrukcie, ktoré sa na jeseň v škole realizovali – výmena 

podlahových krytín na hornom poschodí na chodbách i v triedach a učebniach, výmena dverí a kľučiek na 

celej škole, dokúpenie katedier, lavíc a stoličiek do učební, vybavenie všetkých učební dataprojektormi 

(vrátane tried ŠKD), výmena kobercov a nábytku v ŠKD a MŠ. Ďalej sa realizovala rekonštrukcia kúrenia 

v kotolni školy, výmena nádoby na ohrev teplej vody (sponzorský dar od p. Bisáka), maľovanie priestorov 

kuchyne (nariadenie hygieny). S pomocou obce sa riešil aj havarijný stav strechy – zatekanie do vnútorných 

priestorov. Boli zakúpené svietidlá do tried, plánuje sa ich postupná výmena, vymenili sa aj zásuvky 

v stenách. Škola sa rozhodla aj inštalovať kamerový systém na monitorovanie vonkajších vchodov 

a priestorov školy. Dôvodom boli opakujúce sa incidenty v areáli školy  (rozbité okno pri ŠKD, rozbité fľašky 

z alkoholu, pokazený zámok na dverách. Realizácia kamerového systému zodpovedá zákonnej úprave v tejto 

oblasti, monitorované objekty sú riadne označené. Na otázku predsedu RŠ, ktoré priestory sú monitorované, 

riaditeľka odpovedala, že ide o predný a zadný vchod, priestor okolo kotolne snímajúci vchod do kuchyne 

a tiež aj vchod do telocvične. Pani riaditeľka spomenula aj nepríjemnú skutočnosť, že pri revíznej kontrole 

hydrantov na škole bolo zistené, že zmizli požiarne hadice z hydrantových skríň. 

 

 

K bodu 6.  

           Predseda RŠ v tejto časti zasadnutia predstavil pripravované udalosti v 2. polroku šk. roka. V jarných 

mesiacoch čakajú školu zápisy do 1. ročníka ZŠ a prihlasovanie detí do MŠ. Forma zápisov nie je ešte 

stanovená, škola je však pripravená ako na prezenčnú formu zápisu tak i na elektronický zápis (podľa 

pokynov MŠ SR). Škola je pripravená uchádzať sa o poukázanie 2 % z podielu daní pre občianske združenie 

fungujúce pri rodičovskom združení, budú aktualizované vyhlásenia o poukázaní 2 % z dane a budú 

distribuované rodičom, zamestnancom či iným potenciálnym prispievateľom. Predseda informoval aj 

o zmene v zasielaní prihlášok na štúdium na SŠ. Bol zjednotený a posunutý dátum na zasielanie prihlášok 
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pre talentové odbory a ostatné odbory. Do 8. apríla 2021 odovzdajú prihlášku rodičia základnej škole, ktorá 

ju následne do 16. apríla 2021 poštou zasiela na stredné školy. Pán Flak sa spýtal, koľko prihlášok si môže 

deviatak podať, predseda RŠ, ktorý je na škole poverený aj funkciou kariérového poradcu odpovedal, že 

celkovo si môže žiak podať až 4 prihlášky (2 na talentové odbory a 2 na ostatné odbory). Predseda informoval 

prítomných aj o termínoch talentových skúšok, ktoré budú 5. a 12. mája 2021 a prijímacích skúšok, ktoré sa 

budú konať 3. a 10. mája 2021. Testovanie 5 žiakov 5. ročníka je zrušené a Testovanie 9 sa posunulo až na 

9. júna 2021, kedy je ale prakticky pre deviatakov už bezpredmetné. V tomto bode programu boli spomenuté 

aj vedomostné súťaže a predmetové olympiády, ktoré sa realizujú aj počas domácej výučby a to dištančnou 

formou – školské aj okresné kolá.  

 

K bodu 7.  

          Keďže otázky k prejednávaným témam boli zodpovedané v jednotlivých bodoch, do diskusie sa nikto 

z členov RŠ nezapojil. 

 

 

K bodu 8.  

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 15. 2. 2021  

 

Rada školy : 

- berie na vedomie výchovno-vzdelávacie výsledky za 1. polrok šk. roka 2020/2021 

- berie na vedomie správu o hospodárení školy za rok 2020 

- berie na vedomie stanovisko riaditeľky ZŠ s MŠ k schválenému rozpočtu na rok 2021 

 

        Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Uviedol, že zápisnicu 

vypracuje on ako organizátor videokonferencie, čo bolo prijaté. Zápisnica bude zverejnená na stránke ZŠ 

s MŠ Horné Obdokovce. 

 

 

 

 

V Horných Obdokovciach  dňa 16. 2. 2021  

  

Zapísal Mgr. Peter Žember 

             Predseda RŠ 

 

Overila Michaela Ivanová Dis.art 

             Členka RŠ 

                                                            

 

................................................ 

 

 

................................................  

  

  

 

 

  

Prílohy:  
1. Prezenčná listina zo zasadnutia RŠ zo dňa 15. 2. 2021 
2. Správa o hospodárení školy za rok 2020 
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Prezenčná listina zo zasadnutia rady školy zo dňa 15. 2. 2021 

 
 

Mgr. Peter Žember    prítomný 

Ing. Peter Flak     prítomný 

Zuzana Butkajová    prítomná 

Kristína Buchová    neprítomná 

Mariana Majtényiová    neprítomná 

Michaela Ivanová DiS. art.   prítomná 

Gabriela Valková    prítomná 

Mgr. Stanislav Ďurina    neprítomný 

Mgr. Alena Hašpicová    prítomná 

Eva Kováčiková    neprítomná 

Thomas Bartos     prítomný 

Pozvaná: 

PaedDr. Henrieta Candráková   prítomná 

 

*pozn.: prezenčná listina neobsahuje podpisy členov, pretože zasadnutie RŠ sa uskutočnilo dištančnou 

formou. 

 






